

Title (en)

Support card for a clip.

Title (de)

Karte für ein Ansteckschild.

Title (fr)

Carte support d'épinglette.

Publication

**EP 0586311 A1 19940309 (FR)**

Application

**EP 93420340 A 19930812**

Priority

- FR 9210389 A 19920821
- FR 9210390 A 19920821

Abstract (en)

Support card for a clip comprising a plate (1), at least one pin (2) and a fastening means for fastening this pin (2) such as a clasp or the like, the card being characterised in that it comprises an accommodating sheet (21) approximately equal in thickness to the plate and comprising an accommodating aperture (11) that fits the outline of the plate (1), and a securing sheet integral with the accommodating sheet (21) respectively and which comprises at least one aperture through which said at least one pin can pass, said securing sheet being positioned between the plate (1) and the fastening means, said accommodating aperture (11) being designed to accommodate said plate of the clip (1). <IMAGE>

Abstract (fr)

Carte support pour épinglette comprenant une plaquette (1), au moins un pic (2) et un moyen de fixation de ce pic (2) tel qu'un clip ou similaire, caractérisée en ce qu'elle comprend une feuille d'encastrement (21), d'épaisseur sensiblement égale à celle de la plaquette et comprenant une ouverture d'encastrement (11) conforme au contour de la plaquette (1), et une feuille d'accrochage solidaire de la feuille d'encastrement (21) respectivement et qui comprend au moins une ouverture laissant passage audit au moins pic, ladite feuille d'accrochage étant disposée entre la plaquette (1) et le moyen de fixation, ladite ouverture d'encastrement (11) étant destinée à recevoir ladite plaquette de l'épinglette (1). <IMAGE>

IPC 1-7

**B42D 15/02; B42D 15/04; B65D 73/00**

IPC 8 full level

**B42D 15/02** (2006.01); **B42D 15/04** (2006.01); **B65D 73/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B42D 15/02** (2013.01); **B42D 15/045** (2013.01); **B65D 73/0007** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 1156141 A 19580513
- [A] FR 2306840 A1 19761105 - SUSSMAN ROBERT [FR]
- [A] US 4083448 A 19780411 - ZAMPINI JR LOUIS, et al
- [A] FR 1223612 A 19600617

Cited by

RU184176U1; US11390439B2

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0586311 A1 19940309**

DOCDB simple family (application)

**EP 93420340 A 19930812**